
Van: Annemarie Kouwenhoven Verzonden: maandag 25 april 2022 11:39
Aan: Raadsondersteuning <raadsondersteuning@barneveld.nl>
CC: Kees Kouwenhoven <kouwenhovenkk@gmail.com>
Onderwerp: Onveilige oversteekplaats

Geacht leden van de raad,

Mijn licht verstandelijke beperkte zus van 75 jaar, is na bijna 20 jaar begeleid zelfstandig wonen aan 
de Krommestraat 21 in Barneveld in november 2021 verhuisd naar het woonzorgcentrum NeboPlus. 

Zij was gewend om vanuit haar woning aan de Krommestraat met de rollator naar de winkels in het 
centrum te gaan en hoefde dan niet over te steken.
Vanuit het woonzorgcentrum moet zij ter hoogte van de Johann de Wittlaan – Thorbeckelaan 
oversteken om de Jumbo te bereiken en vervolgens naar het centrum te gaan. Daar is geen zebra of 
verkeerslicht, alleen een verkeersdrempel. Er wordt op de Thorbeckelaan flink gas gegeven, het is 
een drukke weg en oprit die naar de A30 leidt. Ik zie daar vaak aarzelende bewoners van Nebo staan 
wachten bij de oversteek totdat een automobilist genegen is om te stoppen en hen over te laten 
steken. Maar velen rijden gewoon door. Brommers geven al helemaal vaak geen voorrang aan 
voetgangers. Het is een gevaarlijke oversteekplaats.

Wij als familie durven onze zus met haar trage motoriek niet alleen naar het centrum te laten gaan 
(ook de verderop gelegen voetgangersoversteek met stoplicht bij de kruising leidt eerst over een 
smalle lange stoep met werklui en is een omweg als je naar de Jumbo wilt). Er was eerst een stagiaire 
die meeliep maar die is weer naar school. Nu komen mijn broer van 82 jaar uit Veenendaal en ik als 
jongere zus uit Leusden om met haar boodschappen te gaan doen. Op zich is dat geen probleem, 
want ik bezoek haar toch elke week. Maar zij wil ook graag zelf er weleens uit zonder de begeleiding 
van ons als familie.

Waar het mij om gaat is dat het voor elke voetganger en in het bijzonder voor de oudere mensen uit 
Nebo een ronduit onveilige oversteek is. 

Is het mogelijk dat u een voorstel wilt/kunt doen in de gemeenteraad om ter hoogte van de 
Thorbeckelaan/Johan de Wittlaan een voorziening aan te brengen, zoals een zebra met 
waarschuwingssein voetgangers (of liever nog met stoplicht) aan te brengen? Ik kan me voorstellen 
dat Nebo dit ook weleens heeft gevraagd, maar dat weet ik niet. 

In afwachting van uw reactie.

Met vriendelijke groet,

Anne-Marie Danse-Kouwenhoven
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